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Oświadczenie skierowane do podsekretarza stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i 
Administracji Adama Rapackiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do pana ministra w sprawie przyszłości tzw. sportowych klubów gwardyjskich. W 
mojej ocenie, opartej na wiedzy o klubie policyjnym "Gwardia" w Łodzi, jest to jedno z niewielu 
miejsc w Polsce, gdzie tworzy się i realizuje sport na bardzo wysokim poziomie. Błędy, jakie 
popełniono w przypadku innego rodzaju stowarzyszeń kultury fizycznej, na szczęście nie 
dotyczą klubów gwardyjskich. Pomimo jak najlepszej oceny funkcjonowania klubów 
policyjnych "Gwardia" potrzebne jest działanie, które będzie je wspierać i służyć rozwojowi 
sportu i działalności wychowawczej, prowadzonej przez gwardyjskie stowarzyszenia. 

W związku z powyższym uprzejmie proszę pana ministra o przedstawienie planu, jakim będzie 
objęty sport gwardyjski w następnych latach. 

Z wyrazami szacunku 
Maciej Grubski 
 


